



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Social Menu 1

社團聚會 1

Cold Combination Platter
什錦拼盤

Golden Splendid Prawns
金沙大蝦球

Double-Boiled Chicken &
Mushroom Soup in Pot
香菇炖雞湯

Chinese Style Filet of Steak
中式牛柳

Roasted Chicken with
Minced Garlic
蒜香脆皮雞

Crispy Whole Fish in Sweet
& Sour Sauce Topped with
Pine nuts
糖醋松仁全魚

Deluxe Lobsters with Ginger
& Scallion
上湯焗龍蝦

Mushroom E-Fu Noodles
with Shredded Chicken &
Mushroom
香菇雞絲炒麵

House Fried Rice
錦繡炒飯

Mixed Fruit Sago Sweet Soup
鮮果西米露

Freshly Brewed Coffee,
Decaffeinated Coffee, Herbal Tea
咖啡或茶

\$550 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$550

PLEASE ADD 21% SERVICE CHARGE & 8.875% NYS TAX. WE WILL HAPPILY CUSTOMIZE ANY MENU TO SUIT YOUR PERSONAL NEEDS
所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。
©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Social Menu 2

社團聚會 2

Shrimp Salad with
Seasonal Fruits
鮮蝦沙律

Crispy Tofu Sheet Roll
Wrapped with Vegetables
脆皮素黃雀

Seafood with Fish Maws Soups
海皇魚肚羹

Sizzling Veal Chops
with Black Pepper Sauce
黑椒牛仔骨

Chicken with Mushroom &
Yun Nam Ham
麒麟玉樹雞

Steamed Seasonal Fish
清蒸海上鮮

Deluxe Lobsters with Ginger
& Scallion
上湯焗龍蝦

Braised Mushroom
with Shrimp Roe
蝦子金菇炆伊面

Fried Rice in Fukien Style
福建炒飯

Glutinous Rice Dumpling
in Sweet Soup
酒釀丸子

Freshly Brewed Coffee,
Decaffeinated Coffee, Herbal Tea
咖啡或茶

\$550 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$550

PLEASE ADD 21% SERVICE CHARGE & 8.875% NYS TAX. WE WILL HAPPILY CUSTOMIZE ANY MENU TO SUIT YOUR PERSONAL NEEDS
所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。
©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Social Menu 3

社團聚會 3

SALAD | 沙律

(Please select one) | 任選1款

Spiced Chicken & Lentil Salad with
Cucumber Dressing
香辣雞沙律配青瓜汁

Thai Beef & Green Papaya Salad
泰式木瓜牛肉沙律

Grilled Vegetables Salad with
Artichokes
香草雜菜沙律

SOUP | 湯

(Please select one) | 任選1款

Cream of Sweet Corn & Seafood
海鮮粟米濃湯

Carrot Ginger Soup with
Baby Shrimp
鮮蝦紅蘿蔔薑湯

Tomato Soup with Bacon,
Mushroom, Onion & Gin
煙肉蘑菇洋蔥氈酒蕃茄湯

Bread & Rolls
各式麵包

ENTRÉE | 主餐

(Please select one) | 任選1款

Pan-seared Salmon with
Riesling Sauce
香煎三文魚配白酒汁

Boneless Chicken in Lemon Sauce
西檸軟雞

Roasted Pork Loin with Green Apple
烤青蘋果豬扒

DESSERT | 甜品

Chef's selection of complementary
desserts
廚師精選甜品

Freshly Brewed Coffee,
Decaffeinated Coffee, Herbal
Tea, Assorted Soft Drinks
咖啡、茶或汽水

\$55 PER PERSON | 每人 \$55

PLEASE ADD 21% SERVICE CHARGE & 8.875% NYS TAX. WE WILL HAPPILY CUSTOMIZE ANY MENU TO SUIT YOUR PERSONAL NEEDS
所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。
©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。飲酒須達到法定年齡。